

Square Dance Südwest - 3rd joint Maundy Thursday Dance Square Dance Südwest - 3. gemeinsamer Gründonnerstagstanz

Michael Demuth, Joyhunters SDC Saarbrücken

On 13th of April 2017, the regional group 'Square Dance Südwest' had invited for the third time to their joint Maundy Thursday club evening. The Thunderhill Dancers (Donnersbergkreis / Caller: Philipp Aff), the Joyhunters (Saarbrücken / Caller: Marcel Konath) and the Wheelers & Dealers (Zweibrücken / Ladycaller Viktoria Blankenburg) celebrated an early Easter dance with their guests and special guest caller Chris Keller with fun, square dance and an opulent buffet (true to the motto: where Squaredancers are, there is also some-thing to eat).

After three hours of good mood and the Friendship Ring, the club evening came to it's end way too fast and we had to say goodbye to many friends and acquaintances which we see too rarely. With so many dancers it's almost impossible to talk or dance with all the friends. For this reason probably the big dance events were creat-ed :)

We had expected 'if it's again 70 guests, it's a success'. Overall, we were 126 dancers coming from 36 clubs! We had a lively exchange with some board members of different clubs (please see the EAASDC website: www.eaasdc.eu as a source of information). A big thank you to all who have visited us. You showed us that we are on the right path with our cooperation and the regional group.

Am 13.4.2017 hatte die Regionalgruppe 'Square Dance Südwest' zum dritten Mal zu ihrem gemeinsamen Clubabend am Grün-donnerstag geladen. Die Thunderhill Dancers (Donnersbergkreis / Caller: Philipp Aff), die Joyhunters (Saarbrücken / Caller: Marcel Konath) und die Wheelers & Dealers (Zweibrücken / Ladycaller Viktoria Blankenburg) feierten mit ihren Gästen und Special Guest Caller Chris Keller einen vorgezogenen Ostertanz mit viel Spaß, Square Dance und einem opulenten Buffet (getreu dem Motto: wo Square Dancer sind, gibt's auch was zu essen).

Nach drei Stunden bester Laune und dem Friendship Ring war der Clubabend auch viel zu schnell vorbei und wir mussten uns schon wieder von vielen Freunden und Bekannten verabschieden, die wir zu selten sehen. Bei so vielen Tänzern ist es schier unmöglich mit allen Bekannten zu reden oder zu tanzen. Aus diesem Grund sind wahrscheinlich die großen Tanzveranstaltungen entstanden :)

Gerechnet hatten wir mit 'wenn es wieder 70 Gäste werden, ist es ein Erfolg'. Insgesamt waren wir dann 126 Tänzer aus 36 Clubs! Mit einigen Vorständen hatten wir einen regen Austausch (als Informationsquelle sei hier auf die Homepage der EAASDC verwiesen: www.eaasdc.eu).

Maundy Thursday 2018 will then take place in Saarbrücken and when it will again be around the 70 guests ... :)

Information about Square Dance Südwest can be found at:

www.squaredance-suedwest.de

Ein ganz großes Dankeschön an alle, die uns besucht haben. Ihr habt uns gezeigt, dass wir mit unserer Zusammenarbeit und der Regionalgruppe auf dem richtigen Weg sind.

Der Gründonnerstag 2018 wird dann in Saarbrücken stattfinden und wenn es wieder so um die 70 Gäste werden... :)

Informationen über Square Dance Südwest findet ihr unter:

www.squaredance-suedwest.de